



Tsuen Wan Public Ho Chuen Yiu Memorial College 荃灣公立何傳耀紀念中學

S1 Admission Talk cum School Visit (15th November 2025)

Friendly Reminder

- Both the 9:00 a.m. and 11:30 a.m. sessions of our S1 Admission Talk for on-site participation are full. Interested parties should register for the live webcast sessions on or before 5:00 p.m. on 12th November. Please register through:
 - Call the school office to make a reservation (Tel: 2496 6000)
 - Register online through <https://forms.gle/ctxQLjXjKY9WjnLZ9>
- During the S1 Admission Talk cum School Visit, there will be game stalls and performances at the playground, Common Activity Area (CAA), and special rooms. The event will conclude at 1:00 p.m. Guests who have registered for the 11:30 a.m. Admission Talk are welcome to arrive early; we recommend setting aside about an hour for a visit.
- If guests have already reserved a spot for the Talk through the primary school, they only need to mention the school name and the student's name at the reception on the day.
- If guests have registered for the Talk and have not yet received a confirmation email from our school, please call the administration office at 24966000 for confirmation and assistance.

中一收生講座暨校園參觀 (2025 年 11 月 15 日)

溫馨提示

- 本校早上 9 時、11 時 30 分兩場到校中一收生講座，名額已滿。歡迎於 11 月 12 日下午 5 時前，報名參加網上講座，報名方法如下：
 - 致電校務處，電話：24966000
 - 網上登記請按此連結：<https://forms.gle/ctxQLiXiKY9WjnLZ9>
- 當天，本校在操場、共享空間及特別室，分別設有攤位遊戲及多項表演。活動於下午一時完結。如來賓已報名參加早上 11 時 30 分講座，歡迎提早到校，建議預留約一小時參觀。
- 來賓若已經由小學留位參加講座，當天只需在接待處說出小學校名、學生姓名便可。
- 來賓若已報名參加講座，尚未收到本校電郵回覆，煩請致電校務處 24966000，以便確認及處理。